
 

 
 

RunCzech šíří zdraví. Tentokrát na Mattoni 

Liberec Nature Run. 
Neděle 4. října je posledním dnem před zavedením nouzového stavu v České republice. 
Shromažďování bude omezeno na minimum kvůli aktuální koronavirové situaci. RunCzech měl to 
štěstí, že ještě v tento den na poslední chvíli stihl zorganizovat závod na 12 a 23 kilometrů Mattoni 
Liberec Nature Run. Jak je tomu zvykem, nechyběl ani dm rodinný běh na 2,5 kilometru pro ty 
nejmenší. 
 
Celkem 2 067 běžců si užilo slunečný den v krásném Liberci. Po startu v centru města na náměstí Dr. E. 
Beneše se běžci ocitli v CHKO, proběhli žulovým lomem a ti, kteří běželi delší trať, se podívali až k 
Bedřichovské přehradě. 
 
Vše bylo zorganizováno podle aktuálních zdravotních nařízení, některá opatření byla organizátory přidána 
z vlastní iniciativy, aby bylo opravdu co nejlépe postaráno o komfort a bezpečí běžců. Kontrolovala se 
tělesná teplota, v jednotlivých koridorech mohlo být maximálně 50 osob najednou. Dezinfekce byly 
rozmístěné všude po náměstí i přilehlém okolí. Masáže a sprchy byly zrušeny, aby nedocházelo ke 
shromažďování většího počtu lidí na malém prostoru.  
 
„Běžci spolupracují, což je skvělé. Rychle se adaptovali na tuto novou realitu. Jsou opravdu obezřetní a 
disciplinovaní, dodržují všechna opatření. Jsme šťastní, že tady můžeme všechny běžce přivítat. Děkujeme 
městu Liberec, Libereckému kraji a mnoha dalším. Dělat masový závod v této době je opravdovou výzvou. 
Potýkali jsme se s mnoha nejasnostmi a rozhodnutími na poslední chvíli. Ale je důležité ukázat, že máme 
kapacitu a hlavně chuť demonstrovat, že sportovní akce šíří zdraví a pozitivitu,” uvedl Igor Murko, manažer 
závodu. 
 
Co se týče sportovní stránky, již potřetí vyhrál delší závod Vít Pavlišta (1:23:47). Mezi ženami byla 
nejrychlejší Zuzana Kocumová s časem 1:43:47. Kratší trasu ovládl v čase 0:43:23 Jáchym Kovář a mezi 
ženami Tereza Hrochová (0:48:47). 
 
„Kdyby šlo všechno podle plánu, chystali bychom teď Mattoni 1/2Maratony v Olomouci. Karlových Varech a 
Českých Budějovicích, tedy závody, které se měly konat v následujících 30 dnech. Bohužel, nyní musíme 
letošní RunCzech sezónu zakončit a doufat, věřit a slíbit si, že se brzy zase ukážeme s dalšími plány a 
novinkami. Je to naše práce, naše občanská povinnost. Radost běžců v cíli je naším motorem,” dodává 
Igor Murko. 

 
 

 

 


